

MEDICLINIC DIALYSIS UNIT

The information below will help you understand how our Dialysis Unit operates.

1. The Dialysis Unit operates every day except Saturdays
2. Operational hours:
Sunday to Friday: two batches (morning 7:30hours – 12:30 and afternoon 13:00 – 18:00)
Saturdays: on call services (only for emergency as inpatient dialysis)
3. Your treatment sessions will be scheduled by appointment; you will receive your appointment directly from the dialysis staff
4. If you are unable to attend your scheduled session, please call the dialysis unit and notify the staff to check for any alternative time available. You may call us on 800-KIDNEY
5. If patient comes late for the appointment, we may have to shorten the session or reschedule it depending on the condition
6. If you feel unwell between your scheduled sessions, please proceed to our Emergency department for urgent consultation; should you need an urgent dialysis session, it will be arranged by our Emergency department doctors
7. Please inform the dialysis nurse if you have any other doctor appointments
8. Please inform the dialysis nurse if you have been unwell prior to the start of your treatment
9. Patient must bring the home medication list or medications first week of every month for review
10. Please arrive 20 minutes early to park and complete the formalities
11. Once you commence dialysis with us, a pre-op screening and other required test will be taken as part of our protocol to serve as baseline data. From then regular blood tests and screening will be required to assess your condition. (Monthly blood tests, quarterly test and serology test every six months)
12. Nephrologist will see you often, please inform the doctor if you have any queries
13. A nurse will be assigned to you to look after your needs and progress during the session
14. A menu of food prepared specifically for your needs is available
15. Only one person is allowed to accompany you during the session. As part of infection control, visitors are not allowed during the treatment
16. Medications will not accepted if they are not purchased from our pharmacy
17. Please wear loose and comfortable clothing during treatment
18. If you plan to be away for more than two days you must notify the Dialysis staff. They will help you with the documents you need for travel, and your next treatment with us will be rescheduled
19. We require the patient to do the serology test again here in our hospital after visiting another facility for dialysis
20. Please let us know if you have any other concerns

وحدة غسيل الكلى ميديكلينيك

ستساعدك المعلومات الواردة أدناه على فهم كيفية عمل وحدة غسيل الكلى لدينا.

1. تعمل وحدة غسيل الكلى كل يوم ما عدا يوم السبت
2. ساعات العمل:
من الأحد إلى الجمعة: دفتان (صباحاً 7:30 ساعة - 12:30 ظهراً 13:00 - 18:00)
السبت: خدمات الاتصال (فقط في حالات الطوارئ مثل غسيل الكلى للمرضى الداخليين)
3. سيتم تحديد مواعيد جلسات العلاج الخاصة بك بالحجز ، سوف تتلقى موعدك مباشرة من طاقم غسيل الكلى
4. إذا لم تتمكن من حضور جلستك المجدولة ، فيرجى الاتصال بوحدة غسيل الكلى وإخطار الموظفين للتحقق من أي وقت بديل متاح. يمكنك الاتصال بنا على 800-KIDNEY (وحدة غسيل الكلى)
5. إذا تأخر المريض عن الموعد ، فقد نضطر إلى تقصير الجلسة أو إعادة تحديد موعدنا حسب الحالة
6. إذا شعرت بتوسعك بين الجلسات المحددة ، فيرجى الانتقال إلى قسم الطوارئ للحصول على استشارة عاجلة ؛ إذا كنت بحاجة إلى جلسة غسيل كلى عاجلة ، فسيتم ترتيبها من قبل أطباء قسم الطوارئ لدينا
7. يرجى إبلاغ ممرضة غسيل الكلى إذا كان لديك أي مواعيد أخرى مع الطبيب
8. يرجى إبلاغ ممرضة غسيل الكلى إذا كنت تشعر بأي ألم أو عدم ارتياح قبل بدء العلاج
9. يجب على المريض إحضار قائمة الأدوية أو الأدوية التي يتم تناولها في المنزل في الأسبوع الأول من كل شهر للمراجعة
10. يُرجى الوصول مبكراً بعشرين دقيقة لركن السيارة وإتمام الإجراءات الرسمية
11. بمجرد بدء غسيل الكلى معنا ، سيتم إجراء فحص ما قبل العملية واختبار آخر مطلوب كجزء من بروتوكولنا ليكون بمثابة بيانات أساسية. بعد ذلك ، ستكون هناك حاجة لإجراء فحوصات واختبارات دم منتظمة لتقييم حالتك. (فحوصات دم شهرية واختبار ربع سنوي واختبار الأمصال كل ستة أشهر)
12. سوف يراك طبيب الكلى في كثير من الأحيان ، يرجى إبلاغ الطبيب إذا كان لديك أي استفسار
13. سيتم تعيين ممرضة لك لرعاية احتياجاتك ومتابعتك أثناء الجلسة
14. تتوفر قائمة طعام مُعدة خصيصاً لاحتياجاتك
15. يُسمح لشخص واحد فقط بمرافقتك أثناء الجلسة. كجزء من مكافحة العدوى ، لا يُسمح للزوار أثناء العلاج
16. لن يتم قبول الأدوية إذا لم يتم شراؤها من الصيدلية
17. يرجى ارتداء ملابس فضفاضة ومريحة أثناء العلاج
18. إذا كنت تخطط للسفر لمدة تزيد عن يومين ، يجب عليك إخطار طاقم غسيل الكلى. سوف يساعدونك في المستندات التي تحتاجها للسفر ، وستتم إعادة جدولة مواعيدك التالية معنا
19. نطلب من المريض إجراء اختبار الأمصال مرة أخرى هنا في مستشفىنا بعد زيارة منشأة أخرى لغسيل الكلى
20. يرجى إعلامنا إذا كان لديك أي مخاوف أخرى